USER GUIDE 用户指南 FSD-CON

ECO-FRIENDLY PRODUCTS 親環境產品

All our aluminum electrolytic capacitors are Lead-free and RoHS compliant. 所有的鋁電解電容器產品屬於無鉛及符合歐盟 RoHS 指令。

■ Non-PVC and Sleeveless Products 不含PVC及無膠管產品

Product Type	Material
產品類型	材質
Chip type	Coating case
貼片式	鍍層鋁殼
Radial lead type (≤∅10mm)*	Coating case*
引線式 (≤∅10mm)*	鍍層鋁殼*

COMPLIANCE FOR EU REACH REGULATION 遵循歐盟REACH法規

[EU REACH Regulation (EC) 1907/2006]

- 1) Registration of Substance:
 - According to the content of REACH handbook (Guidance on requirements of substances in articles which is published on May 2008), our products are "articles without any intended release". Therefore they are not applicable for "Registration" for EU REACH Regulation Article 7(1).
- Correspondence with SVHC (Substances of Very High Concern):
 Per the candidate list of SVHC-151 (Substances of Very High Concern) published December 2013, we have reviewed these substances and certify all Fujicon products are not intentionally used, no exposure of this material to humans.
- For any questions or comments regarding REACH, please contact our sales office.
- 1) 物質的註冊:
 - 根據 REACH 法規手冊內容(2008 年 5 月公佈的物品中物質的要求),我們的產品是"沒有任何有意釋放的物品"。因此,我們的產品不適用於歐盟 REACH 法規的第 7(1) 條的 "注册"。
- 2) 對應 SVHC(高度關注物質): 對於 2013 年 12 月公佈的 SVHC-151(高關注物質)的候選清單,我們已審閱這些物質並證明我們的產品並無使用,以及此材料不暴露 於人體。
- ■如對 REACH 有任何問題和意見,請與我們業務部門聯繫。

Contact our sales office for the following additional information:

● RoHS test reports

● REACH test reports

● PAHS/Halogen test reports

● Phthalates content test reports

● Material Safety Data Sheets (MSDS)

如有需要,請聯繫我們業務部門獲取以下附加訊息:

● RoHS 測試報告

● REACH 測試報告

● PAHS/鹵素測試報告

● 鄭苯二甲酸鹽測試報告

● 物質安全資料表 (MSDS)

Note: All design and specifications are for reference only and is subject to change without prior notice. If any doubt about safety for your application, please contact us immediately for technical assistance before purchase.